
PROTOKOLL vid sammanträde i
Djurgårdens IF:s överstyrelse på 
Stadion den 28/6/54.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, E. Karlsson, Liliequist.

Förhindrad! Nordlund.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Lämnades rapport från sammanträffandet mellan Dunér, Nord

lund och Sven Larson å ena och Axel Norling å andra sidan gällan
de det göteborgska arkitektkravet på ersättning för en ritning 
till en skidbacksanläggning i Hammarbyområdet. På Larsons er
bjudande att personligen betala 3.000 kronor åt vederbörande fir
ma och därmed få saken ur världen i den mån Larson medverkat till 
att de omstridda ritningarna beställts, hade Norling begärt 
ytterligare minst 1.000 kr. Härtill hade Djurgårdens represen
tanter nekat att ta någon som helst ställning. Ett vädjande till 
Norling att såsom djurgårdare se till föreningens intresse i 
denna angelägenhet hade varit resultat- och meningslöst.

Överstyrelsen beslöt att längre fram ta upp saken till 
ny förhandling.

§ 3.
Från den pågående arbetsfronten i Hammarbybacken med

delades, att det visat sig nödvändigt att torvlägga ytterligare 
c:a 200 kvm. av underbacken. Denna del av arbetet hade efter 
sanktion av t.f. inspektören skattmästaren Rinman redan igång
satts, och sanktion för fullföljandet lämnades nu även av ÖS. 
Kostnaden skall täckas av anslag, som beräknas beviljas av Stock
holms stads idrottsstyrelse för år 1955.

§ 4.
På framställning av "Cacka" Andersson beslöts medge honom 

rätt att inköpa ett nytt hedersmärke.

§ 5.
Rapporterade Evert Karlsson och I. Norén om planerade åt

gärder för en träff med sektionsstyrelserna. Konstaterades att 
sommaren redan var så långt hunnen, att träffen borde uppskjutas 
till höstsäsongen. Till dess skulle K. och N. arbeta fram ett 
definitivt program.

§ 6.
Den tidigare under flera år uppskjutna kamratfesten inom 

ÖS och med dess damer som inbjudna uppsköts till höstsäsongen 
för att då ev. äga rum i samband med avätning av kräftor.

§ 7.
Utdelades de tidigare beslutna legitimationskorten för 

ÖS-ledamöterna. Korten konstaterades motsvara kravet på ett 
kvalitetsbetonat utförande.

§ 8.
Meddelade sekr. att arbetet med utgivandet av ”Djurgår

daren” beräknades kunna slutföras inom kort sedan gm. S. Bergh 
lämplig kraft för annonsackvisitionen i form av en hr Bibin 
ställts i utsikt.



§
Med anledning av Karl Lindhs 5o-årsdag den 14/6/54 hade upp
vaktning skett med föreningens guldmedalj. Beslut härom an
sågs ha fattats pr telefon för att vid dagens sammanträde 
konfirmeras. Mot beslutet reserverade sig sekr. med bl.a. 
den motiveringen, att dylik högre utmärkelse ej skulle 
”stickas åt” den belönade i ett så föga ur föreningssynpunkt 
uppmärksammat sammanhang som en födelsedag. I röstningen 
deltog ej Eckerbrant och E. Karlsson.

§ 10.
Rapporterade sekr. om utdelningen av föreningens för

tjänstplakett i brons till fotbollstränaren Astley, utdelad 
vid sektionens avslutningsfest i Djursholm.

§ 11.
Rapporterade sekr. om fotbollens årsmöte, vid vilket om

val av hela den avgående styrelsen skett. Som hjälp åt 
kassören i bokföringsjobbet avsåg sektionsstyrelsen att på 
1 år på prov anställa en yrkesman, vilken även skulle få 
till uppgift att granska och ev. omlägga bokföringen i sin 
helhet inom föreningen.

§ 12.
Förelag avslag från Kungl. Maj:t av den 19/5/54 på för

eningens besvär över ÖÄ:s beslut om nöjesskatt på dels en 
backtävling den 20/1/52 dels brottningstävlingar den 29-30/1 
samma år. Avslagsskrivelsen lades till handlingarna.

§ 13.
Meddelade sekr. att Radiotjänst visserligen ej ansett sig 

ha någon direkt användning för sitt i Hammarbybackens torn 
uppmonterade sändningsaggregat men det oaktat varit berett 
att diskutera den av Djurgårdens IF begärda hyressumman på 
500 kr. pr år. Summan ansågs av Radiotjänst dock böra ligga 
vid 100 kr. Efter underhandlingar hade Radiotjänst gått med 
på att betala 250 kr. pr år varjämte retroaktivt för före
gående år motsvarande belopp skulle utgå eller sammanlagt 
vid första utbetalningen 500 kr. Radiotjänst utlovade att 
översända hyreskontrakt för undertecknande. Beslöts god
känna den föreslagna överenskommelsen.

§ 14.
På framställning från bandysektionen beslöts utse Lilie

quist som kontaktman från ÖS.
§ 15.

Föreslog Eckerbrant att ÖS skulle låta inrätta ett karto
tek över samtliga aktiva medlemmar avseende deras yrken etc. 
Beslöts att t.v. låta saken vila.

§ 16.
Beslöts att för studier av arbetet i Hammarbybacken för

lägga resten av sammanträdet till nämnda backe. Under vägen 
dit lämnade Eckerbrant sammanträdet. Resterande ledamöter 
konstaterade att ett gott arbete utförts och dryftade en 
del ytterligare förbättringar.

§ 17.
Ordföranden avslutade sammanträdet, vilket var att be

trakta som det sista för vårsäsongen.


